
نمایندۀ مردم لنجان در مجلس شورای اسلامی:

مجتمع فولاد سبا با استفاده از پساب صنعتی در 
حال کار است

اصفهان-مرادیان: در مراسم افتتاحیۀ طرح توسعۀ مجتمع فولاد 
سبا، محسن کوهکن نمایندۀ مردم لنجان در مجلس شورای اسلامی 
ضمن ابراز خرسندی از افزایش تولید در مجتمع فولاد سبا گفت: خدا 
را شاکریم که در نظام ارزشی جمهوری اسلامی و در مسیر توسعه و 
پیشرفت کشور و خدمت مردم قدم برمیداریم. وی ضمن قدردانی از این 
دستاورد افزود: از مدیرعامل فولاد مبارکه و تمامی کسانی که دست 
به دست هم دادند تا توسعه و افزایش تولید در گروه فولاد مبارکه به 
سرانجام برسد صمیمانه تشکر میکنم. کوهکن واگذاری مجتمع فولاد 
سبا به فولاد مبارکه را اقدامی مثبت ارزیابی کرد و با بیان اینکه در زمان 
واگذاری از این اقدام حمایت کردیم، گفت: در آن مقطع تلاش کردیم 
این اتفاق صورت گیرد و این حمایتها و تلاشها باعث شد تا در ادامۀ 
بهره برداری از خطوط تولید این مجتمع، توسعه های آن هم امروز به 
بار نشیند. نمایندۀ مردم لنجان خاطرنشان کرد: مردم عزیز بدانند اگر 
امروز این صنعت همچنان پویا و مقتدر پابرجا مانده است به آن دلیل 
است که در بخش آب توانسته است به صرفه جویی ۷۵ درصدی دست 
یابد و مشخصا خطوط تولید و طرح های توسعۀ مجتمع فولاد سبا با 
استفادۀ ۷۰ درصدی از پساب صنعتی در حال کارند. این کار به ظاهر 
ساده است، اما به خوبی واقفیم که چقدر برای تبدیل فاضلاب به آب 
قابل استفاده در صنعت سرمایه گذاری شده است. به خاطر داشته 
باشیم امروز اصلا آبی وجود ندارد که کسی سؤال کند آب موردنیاز این 

توسعه از کجا تأمین میشود.

 اتصال بیش از 470 نقطه به شبکه دولت در 
استان گلستان

طرح اتصال ارکان دولت از طریق شبکه دولت در استان گلستان 
اجرا شد.مهندس غلامعلی شهمرادی که در جلسه ای با حضور معاون 
استاندار گلستان سخن می گفت افزود:  در راستای تفاهم نامه بین 
شرکت مخابرات ایران و نهاد ریاست جمهوری با موضوع توسعه شبکه 
اختصاصی دولت ، این امر مهم در استان بر عهده مخابرات منطقه قرار 
گرفت که  ازسال گذشته تاکنون 4۷۰ نقطه به شبکه دولت متصل شده 
اند. وی گفت : از ۵۵4 نقطه تعیین شده تعداد 4۷۰ نقطه به شبکه 
دولت متصل و بقیه نیز در دست اقدام میباشد و این آمادگی وجود دارد 
تا درصورت اعلام نقاط جدید عملیات اتصال دردستور کار قرار گیرد.  
مدیر مخابرات منطقه گلستان از آمادگی مخابرات در هرگونه مساعدت 
با دستگاههای اجرایی استان خبر داد و افزود علاوه بر فرمانداریها سایر 

دستگاهها نیز میتوانند به شبکه دولت اتصال داشته باشند.

انتصاب سرپرست مدیریت جهاد کشاورزی 
شهرستان گالیکش

در حکمی از سوی دکتر مهاجر رییس سازمان جهاد کشاورزی 
استان گلستان، مهندس سید حمزه موسوی به عنوان » سرپرست 
مدیریت جهاد کشاورزی شهرستان گالیکش« منصوب شد.در این حکم 
چنین آمده است: امید است با توکل بر خداوند منان و رعایت قوانین و 
مقررات و بهره گیری از کلیه نیروها و امکانات موجود در راستای نیل به 
اهداف وزارت متبوع، با رعایت اصل قانون مداری، اعتدال گرایی و منشور 

اخلاقی دولت تدبیر و امید در انجام امور محوله موفق و موید باشید.

معاون وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات استان گلستان:

  فناوری اطلاعات در زمان بسیار کوتاهی 
می تواند حوزه اقتصاد واشتغال را پویا و توسعه 

آنرا منجر گردد
هشتمین نمایشگاه الکامپ استان گلستان آغاز بکار کرد.در مراسم 
آغاز به کارهشتمین نمایشگاه الکامپ استان گلستان  که با حضور دکتر 
سراییان  معاون وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات و رییس سازمان 
فناوری اطلاعات کشور، برگزار شد استاندار گلستان از تشکیل کارگروه 
ویِژه برای حمایت از اشتغال و کارآفرینی در حوزه فناوری ارتباطات و 
اطلاعات خبر داد .سید مناف هاشمی افزود: گلستان در شاخص های 
فناوری اطلاعات بین استانهای برتر کشور قراردارد  و کارگروه ویژه 
تلاش می کند که از دستگاه های اجرایی و بخش خصوصی که در حوزه 
اشتغالزایی آی تی طرح هایی را ارائه کرده اند حمایت شود.استاندار  
بانوان و فناوری  : استان در حوزه اشتغال، مشارکت  گلستان  گفت 
از استان های برتر کشور است و باید نخبگان راشناسایی و  در رشد 
وتوسعه این بخشها از کمک آنها بهره مندشویم .همچنین     معاون 
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات گفت: بهره مندی از ظرفیت شرکت 
های حوزه فناوری اطلاعات و استفاده از توان علمی و نیروی انسانی 
این بخش برای رفع مشکلاتی همچون اشتغال، آب و رشد اقتصادی 
اهداف   به  اشاره  با  سراییان  است.رسول  وموثری  شایان  کشورکمک 
ایجاد دولت الکترونیک و شبکه ملی دیجیتال گفت: ایجاد شفافیت 
در تعاملات دولت ومردم از یکی از هدفهای در نظر گرفته شده است 
وافزود: دولت الکترونیک با ارائه خدمات مطلوب به مردم با حداقل هزینه 
بالاترین خدمت را به آنها ارائه مینماید.وی اضافه کرد : فناوری اطلاعات  
در زمان بسیار کوتاهی می تواند  حوزه اقتصاد واشتغال را پویا و توسعه 
آنرا منجر گردد.  رییس سازمان فناوری اطلاعات ایران ادامه داد: در 
سال 2۰1۷ ، 66 درصد اقتصاد دنیا در بخش خدمات بوده و این میزان 
در کشور ما ۵۵ درصد است که کمتر از متوسط جهانی است.وی تولید 
ثروت در حوزه فناوری اطلاعات وارتباطات را  با اتصال و شبکه ای شدن 
امکان پذیر دانست وتاکید کرد: حوزه آی تی به عنوان یک پیشران در 
مقابله با چالش ها و مشکلات در کشور شناخته شده و تاثیرگذار می 

باشد. 

با اتمام عملیات پروژه آب شیرین کن در هوتن و کرند؛

8000 نفر از نعمت آب شرب سالم و بهداشتی 
بهره مند می گردند

مهندس شکیبافر رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل شرکت آب و 
فاضلاب روستایی گلستان از طرح های آبرسانی بخش مرزی داشلی 
برون و  عملیات اجرایی آبرسانی تاسیسات آب شیرین کن واقع در 
روستای کرند شهرستان کاووس بازدید بعمل آورد.به گزارش روابط 
عمومی و آموزش همگانی شرکت آب و فاضلاب روستایی گلستان، 
مهندس شکیبافر اظهار داشت: به علت طولانی بودن خطوط انتقال 
مجتمع های آب رسانی، کمبود منابع آبی در منطقه جنوبی استان و 
بالا بودن هزینه های انتقال آب از جنوب به شمال، این شرکت اقدام 
به انجام مطالعات امکان سنجی استفاده از آب های نامتعارف و شور در 
پنج نقطه خواجه نفس، سیمین شهر، هوتن و کرند )فجر شش(، الغدیر 
و شمال مراوه تپه نموده است.شکیبافر اظهار داشت : منبع تامین  آب 
شیرین کن فوق دو حلقه چاه با  مجموع 1۵ لیتر بر ثانیه می باشد که 
با موافقت کمیته فنی آب و فاضلاب کشور با نصب یک دستگاه آب 
شیرین کن با ظرفیت 12۰۰ متر مکعب در روز می توان از آب آن برای 
مصارف شرب اهالی منطقه هوتن و کرند تا تکمیل طرح ملی مجتمع 
آبرسانی فجر این شهرستان استفاده نمود.وی تصریح کرد  با نصب 
دستگاه آب شیرین کن برای رفع مشکل تامین آب شرب روستاهای 
مرزی هوتن و کرند شهرستان گنبدکاووس جمعیتی بالغ بر  هشت هزار 
نفر از نعمت آب شرب سالم و بهداشتی بهره مند می گردند.وی گفت 
: برای اجرای این پروژه مبلغ ۷۰ میلیارد ریال توسط بخش خصوصی 
سرمایه گذاری شده که به صورت خرید تضمینی آب و طی 1۵ سال 
از محل اعتبارات ملی برگشت خواهد شدهمچنین مبلغ 3۵ میلیارد 
ریال از محل اعتبارات ملی و استانی برای اجرای32 کیلومتر خط انتقال 
و شبکه ،توزیع و حفر و تجهیز 2 حلقه چاه و استاندارد سازی 3۵۰ 
فقره انشعاب هزینه شده است.شایان ذکر است از مجموع 2۹ روستای 
فاقد آب شرب گنبدکاووس 1۷ روستا دربخش مرزی داشلی برون این 

شهرستان واقع هستند.

اخبار
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اصفهان-مرادیان: نماینده مردم اصفهان در مجلس 
شورای اسلامی گفت: راه اندازی میدان مرکزی میوه و تره 
بار توسط سازمان ساماندهی مشاغل شهری و فرآورده های 
اتفاق  مساعدآن،  شرایط  و  اصفهان  شهرداری  کشاورزی 
اي  توسعه  هاي  اجراي طرح  ساز  زمینه  که  است  مبارکی 

خواهد بود.   
به گزارش اداره ارتباطات رسانه اي شهرداري اصفهان، 
میوه  میدان مرکزی  از  بازدید  الدین در حاشیه  تاج  ناهید 
میزان  خوشبختانه  اظهارکرد:  اصفهان  شهرداری  بار  تره  و 
این  راه اندازی  از  بار  تره  و  میوه  بازار  فعالان  رضایت مندی 

میدان قابل توجه است.
وي اضافه کرد: به غیر از افرادی که از شهر اصفهان برای بارگیری میوه و سبزیجات به میدان مرکزی میوه و تره 
بار شهرداری اصفهان مراجعه می کنند، افرادی نیز از شهرهای اطراف برای خرید به این میدان مراجعه دارند و این اتفاق 

از شرایط خوب این مرکز و رعایت انصاف اصفهانی ها حکایت دارد.  
نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی جایگاه میدان مرکزی میوه و تره بار شهرداری اصفهان در اقتصاد 
شهری را بالا و قابل توجه خواند و تصریح کرد: در این میدان محصولات به صورت مستقیم از کشاورزان خریداری 
و بدون واسطه تحویل کسبه و حتی شهروندانی که برای خریدهای خرد مراجعه کرده اند، می شود که این فرآیند در 

کنترل و کاهش قیمت ها بسیار تاثیرگذار است و روند بسیار مثبتي است.     
وي با بیان اینکه در میدان مرکزی میوه و تره بار شهرداری اصفهان، خدمات در کنار هم جمع و به عموم ارایه 
می شود، خاطرنشان کرد: در این میدان تمام نکات بهداشتی رعایت شده، البته برخی نواقص و مشکلات نیز وجود دارد 

که ساماندهی مشاغل شهری و فرآورده های کشاورزی شهرداری اصفهان در صدد پیگیری و رفع آنها برآمده است.

یا  تسلیم  برای  آمریکا  تلاش  به  اشاره  با  قم  استاندار 
با حربه ی  مقابله  گفت:  اسلامی  نظام جمهوری  فروپاشی 
آمریکا نیازمند انسجام گروه های سیاسی و پایداری و تلاش 

جدی تر دولت و مردم است.
مهدی  سید  قم  استانداری  عمومی  روابط  گزارش  به 
کارکنان  با  صمیمی  نشست  در  قم  استاندار  صادقی 
استانداری قم که همزمان با میلاد حضرت فاطمه معصومه 
)س( در نمازخانه استانداری قم برگزار شد، طی سخنانی با 
اشاره به بدعهدی آمریکا در توافق برجام اظهار داشت: این 
الملل برای پیشبرد  بار دیگر نشان داد از نظام بین  کشور 

اهداف خود استفاده می کند و هیچ اهمیتی برای مفاهیم حقوقی بین المللی قائل نیست.
استاندار قم با بیان اینکه هدف آمریکا از این اقدام تسلیم ایران و یا فروپاشی از درون است افزود: مهمترین ابزار 

این کشور در تحقق این هدف استفاده از ابزار فشار اقتصادی بر مردم و ایجاد نارضایتی است.
صادقی بیان داشت: در شرایطی حساس تر از گذشته قرار داریم و گذر از آن هوشیاری همه ی اقشار جامعه را 

می طلبد.
نماینده عالی دولت در استان در ادامه با بیان اینکه اقدامات خوبی در راستای پایداری اقتصادی صورت گرفته 
است اظهار داشت: اگر برنامه ها به درستی اجرایی شوند شاهد عقب نشینی دشمنان و خنثی شدن توطئه هایشان 

خواهیم بود.
وی با تاکید بر اهمیت انسجام گروه های سیاسی برای مقابله با حربه ی آمریکا به عنوان یکی از مهمترین راهکارها 
خاطرنشان کرد: کارکنان دولت و مردم نیز بایستی در چنین شرایطی بیشتر کار و تلاش کنند تا با موفقیت از فشارهای 

خارجی عبور کنیم.

نماینده مردم اصفهان در بازدید از میدان مرکزی میوه و تره بار:

 شرايط مناسب ميدان مركزي ميوه و تره بار، 
زمينه توسعه را فراهم آورده است

استاندار قم:

مقابله با حربه آمريکا نيازمند انسجام گروه های 
سياسی و پايداری و تلاش جدی تر دولت و مردم است

شهریار-نرگس اصلانی: فرماندار شهرستان شهریار 
آب  ذخیره  جدید  مخزن  ساخت  عمرانی  عملیات  روند  از 

شرب ۵۰۰۰ متر مکعبی شاهد شهر بازدید کرد.
طی این بازدید ابراهیم یزدیان مدیرعامل شرکت آب و 
فاضلاب شهرها  و شهرکهای غرب تهران و جمعی از مدیران 

آبفا حضور داشتند.
گفتنی است محل ساخت این مخزن در خیابان انقلاب 
شاهد شهر احداث شده و عملیات ساخت آن تاکنون ۹۵ 
درصد پیشرفت داشته که پس از بهره برداری آب استحصالی 
چاه های آب شرب بخشی از شهر به آن هدایت خواهد شد.
در حاشیه بازدید از این پروژه سمیعی مدیر امور آبفای شاهد شهر گفت: با اتمام و بهره برداری از این مخزن میزان 

ذخیره آب شرب در شاهد شهر به ۷4۰۰ متر مکعب افزایش می یابد.
وی افزود: ذخیره و توزیع مناسب آب شرب، و کاهش ریسک در توزیع و تامین آب شرب کیفی و پایدار از جمله 

مهمترین مزایای احداث مخزن ذخیره زمینی می باشد.
قابل توضیح است طبق برنامه زمان بندی به مناسبت هفته دولت در سال جاری این مخزن افتتاح و وارد مدار 

بهره برداری خواهد شد.

28 پروژه منطقه یک شهرداری قم با اعتبار 6۰۰ میلیارد 
بهره برداری  به  قم  استاندار  حضور  با  مراسمی  طی  ریال 
رسید.سیدمهدی صادقی شامگاه گذشته)دوشنبه 2۵ تیر( 
یک  منطقه  پروژه های  از  بهره برداری  و  افتتاح  آیین  در 
اتحاد  برگزار شد،  در مسجد چهارمردان  قم که  شهرداری 
دانست  اسلامی  انقلاب  پیروزی  اصلی  عامل  را  همدلی  و 
توطئه های  علیه  تدبیر  با  و  اتحاد  همین  با  کرد:  اظهار  و 
دشمن که با تمام توان به دنبال فشار بر مردم ما هستند 
بر مشکلات فائق خواهیم آمد.استاندار قم بیان کرد: امروز 
تحت  تا  قبل هستند  از  تر  مردم مصمم  و  مدیران  همه ی 
و  از خدمات  تقدیر  ادامه ضمن  در  کنند.صادقی  مقاومت  آمریکا  تخاصم  برابر  در  اسلامی  انقلاب  رهبرمعظم  هدایت 
تلاش های مجموعه عوامل شهرداری در راستای توسعه ی شهر قم گفت: با وجود محدودیت های اعتباری، شاهد اقدامات 
خوبی در بهره برداری از طرح های عمرانی سطح شهر قم هستیم.نماینده عالی دولت در استان جلب رضایتمندی مردم 
با سرعت  بایستی  اولویت دار  پروژه های  افزود:  و  از ویژگی های مدیریت صحیح شهری دانست  را  نیازها  در کنار رفع 
بیشتری تکمیل و در اختیار شهروندان قرار داده شوند.در این مراسم 28 پروژه عمرانی در منطقه یک شهرداری قم با 

اعتبار 6۰۰ میلیارد ریال شامل بازگشایی معابر و فضای سبز به بهره برداری رسید.

بازديد فرماندار شهريار از مخزن ذخيره آب شرب 
شاهد شهر

 تاكيد استاندار قم بر تسريع در 
تکميل پروژه های اولويت دار

یخکشی  ابراهیم  محمد  دکتر  ساری-دهقان: 
نشست  سومین  در  مازندران  ای  منطقه  آب  مدیرعامل 
علمی- تخصصی بررسی مسائل آب در مازندران از سوی 
اتاق فکر استان گفت: یکی  کارگاه فرهنگی و اجتماعی 
از دلایل اصلی بهره وری پایین آب در ایران که منجر به 
بدمصرفی این منبع ارزشمند شده قیمت غیرمنصفانه و 

اندک آن است.  
وی تصریح کرد: در کشاورزی یارانه ی قیمت دولتی 
مکعب  متر  هر  متوسط  بطوریکه  است  ناچیز  بسیار  آب 
آب در بخش کشاورزی حدود 3 تومان بوده یعنی بهای 
آب در بخش آب زیرزمینی )چاه ها( و آب های سطحی 
سنتی مجانی و صفر و در شبکه مدرن حداکثر 4۵ تومان 
محاسبه می شود. در حالی که این قیمت در بازار محلی 
آب کشاورزی به ازای هر متر مکعب بین 4۰۰ تا ۷۰۰ 
علاوه  مهم  این  انجام  برای  و  شود  می  مبادله  تومان 
براصلاح قوانین و واگذاری کار به مردم بازار آب نیز باید 
توسعه یابد و تقویت شود و نظام قیمت گذاری آب نیز 

اصلاح گردد.
ایشان بر درک نهادی از مسئله آب تاکید کرد و گفت: 

امروز مجلس ما باید در زمینه آب دغدغه بیشتری داشته 
باشد و قوانین را متناسب با شرایط و نیاز بخش آب به روز و 
کارآمد نماید، نهادهای دولتی باید همبستگی عملی بیشتر 
داشته باشند و نهادهای ذیربط باید تقویت شوند و جامعه نیز 
ضمن برخورداری از آگاهی عمومی و دغدغه لازم نسبت به 

رعایت حقوق عمومی، خود را ملزم بداند.
مدیرعامل آب منطقه ای مازندران در ادامه با اشاره به 
برخی از چالش های مهم در حوزه منابع آب استان از جمله 
آلاینده های زیست محیطی، آسیب پذیری اکوسیستم های 
آبی و رودخانه ها، روند رو به رشد شوری آب زیرزمینی، کم 
آبی پیاپی بخش های کشاورزی، مسائل اجتماعی و تنش 
های منطقه ای متاثر از کم آبی، مهمترین رویکرد و سیاست 
وزارت نیرو و آب منطقه ای مازندران را در رفع این چالش 
ها، سازگاری با کم آبی، برنامه ریزی توسعه منابع آب در 
حوزه های آبریز به صورت یکپارچه، مسائل آب به عنوان یک 
موضوع میان بخشی و نیازمند مشارکت همه نهادها، قوای 
سه گانه و ذینفعان و احیاء، اصلاح قیمت های آب برای 
اجرای عدالت اقتصادی و اجتماعی و اصلاح رفتار مصرف 

کننده برشمرد.

رئیس هیئت مدیره آب منطقه ای مازندران ضمن 
افزود:  اخیر  سال   1۰ در  استان  منابع  وضعیت  تشریح 
آبدهی  و   درصد   1۰ میزان  به  استان  بارش  میزان 
چشمه ها به میزان حدود 4۰ درصد در مقایسه با دوره 
شاخص کاهش نشان می دهد، ریزش های برقی استان 
کاهش یافته، رژیم رودخانه های استان تغییر و جریان 
پایه آن دارای روند کاهشی است. کیفیت آب زیرزمینی 
افزایش  شاهد  و  تخریب  گذشته  سال  ده  با  درمقایسه 

شوری و نیترات در برخی از دشت ها هستیم.
یخکشی در پایان؛ گفتگو با ذی مدخلان و ذینفعان 
را به عنوان یک راهکار اساسی در بخش مدیریت منابع آب 
برشمرد و گفت: یقیناً به گفتگو با ذینفعان اعتقاد ویژه داشته  
و معتقدم بدون مشارکت ذینفعان و مردم و گفتگو با آن ها 
نمی توانیم مسائل آب را حل کنیم و امروزبه راحتی نمی 

توان از کنار مسائل اجتماعی آب عبور کرد.
در این جلسه دکتر محمود شارع پور استاد برجسته 
جامعه شناسی کشور به ابعاد اجتماعی طرح های انتقال 
آب بین حوضه ای پرداخت و گفت: طرح  های انتقال آب 
بین حوضه ای اقدام و پدیده جدیدی نیستند و تاکنون 

بیش از 36۵ طرح در این زمینه در دنیا اجرایی شده و 
این طرح در دهه 1۹6۰ علاقمندان زیادی داشته است 
اما به مرور متقاضیان آن در دنیا کاهش یافته و در بحث 
طرح  آخرین  جزء  باید  انتقال   طرح  اجرای  آب،  تامین 

های ما باشد.

دکتر یخکشی مدیرعامل آب منطقه ای مازندران :

 یکی از دلایل اصلی بهره وری پایین آب در ایران قیمت غیرمنصفانه و اندک آن است

 اصفهان-مرادیان: در بازدید یک روزه معاون برنامه ریزي و مدیریت 
منابع وزارت راه وشهرسازي، از پروژه هاي شهرستان هاي فلاورجان، برخوار 
و دولت آباد و شاهین شهر بازدید و بر تامین منابع مالي و تسریع در به بهره 

برداري رسیدن پروژه ها تاکید شد.
اصفهان،امیر  استان  وشهرسازي  راه  اداره کل  روابط عمومي  گزارش  به 
الاسلام  حضورحجت  با  فلاورجان   شهرستان  در  حضور  با  ابتدا  در  امیني 
از  شهرستان  فرماندار  و  اسلامي  شوراي  مجلس  نماینده  لارگاني  موسوي 
پروژه پلهاي آبنیل، طاد و بهاران بازدید نمود و گفت: عدم پرداخت مطالبات 
پیمانکاران باعث به تعویق افتادن این پروژه ها شده که با تامین منابع لازم 
و پرداخت نقدینگي به پیمانکار امید است تا پل آبنیل ظرف ۵ ماه آینده با 

تسریع در امور توسط پیمانکار به بهره برداري برسد.
و حاجي  استان  راه وشهرسازي  مدیرکل  اتفاق غلامي  به  ادامه  در  وي 
دلیگاني نماینده مردم شاهین شهر و برخوار در مجلس شوراي اسلامي و تني 
چند از مسئولین محلي  از پروژه هاي شهرستان برخوار و دولت آباد بازدید 

نمود و قول انجام روکش آسفالت جاده حبیب آباد را داد و گفت: پروژه راه 
با عنوان محور  آباد بطول 28 کیلومتر  اصلي آزادراه شرق اصفهان به دولت 
اعتبار 6۰  تامین  پیشرفت درصورت  به 1۰ درصد  توجه  با  نیز  اعظم  پیامبر 

میلیارد توماني تکمیل خواهد شد.
از  ادامه  در  وشهرسازي  راه  وزارت  مالي  منابع  و  ریزي  برنامه  معاون 
بازدید نمود و  باند دوم پلیس راه اصفهان-کاشان به سمت علویجه  پروژه 
بیان داشت: خوشبختانه منابع مالي این پروژه تامین گردیده و مشکل قیر 
آن حل شده و در حال حاضر از 4۰ کیلومتر مسیر 2۵ کیلومتر آن به بهره 
با  باقیمانده  ۵ کیلومتر  افتتاح و  بزودي  برداري رسیده و 1۰ کیلومتر هم 
خواهد  برداري  بهره  به  مسیر  آزادسازي  و  آزادراه  روي  بزرگ  پل  احداث 
آسفالت  روکش  نیز  موجود  محور  پروژه  این  اتمام  با  اینکه  ضمن  رسید 

مي گردد.
امیني در پایان از پروژه خیر ساز دهق به میمه بازدید داشت و گفت: 
خوشبختانه این پروژه بطول 3۰ کیلومتر با وجود آغاز بکار یکساله پیشرفت 
بسیار خوبي داشته و 2۰ کیلومتر آن عملیات خاکریزي انجام شده و با اتمام 
انجام  راه وشهرسازي  توسط  آن  ریزي  آسفالت  عملیات  زیر سازي،  عملیات 

خواهد شد و به زودي به بهره برداري خواهد رسید .

معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری یزد با اشاره به موفقیت حفر اولین 
چاه ژرف کشور در منطقه زابل، گفت: طرح مطالعاتی آب های ژرف در استان 
با بهره گیری از این تجربه در حال انجام مطالعات تکمیلی است و امدواریم به 
نتایج خوبی برای استان منتج شود.محسن صادقیان در جمع خبرنگاران یکی از 
موضوعات مهم در دستور کار معاونت عمرانی استان را مسئله آب ذکر کرد و گفت: 
در این رابطه طی چهار ماه گذشته 12 مورد جلسه سازگاری با کم ابی در استان 
برگزار شده که ۹۰ مصوبه در رابطه با حوزه تامین و مدیریت مصرف آب استان 
داشته است.صادقیان از نگاه ویژه استان به موضوع حفظ و حراست از خط اول 
انتقال آب خبر داد و گفت: خوشبختانه طرح های حفاظتی خوبی در این رابطه 
اندیشیده و در دست اجراست.وی همچنین از پیگیری موضوع سرچشمه خط 
دوم انتقال آب به استان در قالب کارگروهی در وزارتخانه نیرو خبر داد و گفت: 
خط سوم انتقال آب به استان از خلیج فارس با کمک بخش خصوصی پیشرفت 
خوبی دارد و پیگیری مجوزهای لازم برای اجرای خط چهارم انتقال آب به استان 

از دریای عمان نیز هستیم.
صادقیان همچنین به طرح های مدیریت مصرف استان اشاره کرد و گفت: 
برهمین اساس کاهش 426 میلیون مترمکعب مصرف آب بخش کشاورزی تا سال 
14۰۰ در دستور کار قرار گرفته و طرح ها و اعتبارات مورد نیاز برای جهادکشاورزی 

با اشاره به افت کنونی سالانه ۵۰ تا 1۰۰  این مورد تعریف شده است.وی  در 
سانتی متر از سطح آب های زیرزمینی استان، ابراز امیدواری کرد که با تحقق این 
طرح و رسیدن مصرف آب بخش  کشاورزی به ۵۰۰ میلیون مترمکعب دیگر شاهد 
افت آبهای زیرزمینی استان نباشیم.صادقیان از اجرای طرح های مدیریتی مصرف 
آب در بخش خانگی با استفاده از وسایل کاهنده مصرف و فرهنگ سازی و نیز در 

بخش صنعت با اجرای بازچرخانی و پساب نیز در همین راستا خبر داد.
وی در دستور کار قرار گرفتن ایجاد مخازن متعدد ذخیره آب در استان از 
سوی آب منطقه ای در سه ماهه اول امسال خبر داد و تصریح کرد: ساخت دو 
مخزن 2۰ هزار مترمکعبی با پیشرفت فیزیکی 6۰ درصد در مسیر خط انتقال، یک 
مخزن 2۰ هزار مترمکعبی در میبد، یک مخزن ذخیره آب ۵۰ هزار مترمکعبی در 

یزد و یک مخزن دو هزار مترمکعبی در مهریز، در دست اقدام است.
معاون عمرانی استاندار با اشاره به حفر تا 2۵ حلقه چاه اضطراری جدید برای 
تامین آب شرب یزد در مواقع بحرانی، افزود: پس از شناسایی تمام چاه های کشاورزی 
سطح شهر، 11 حلقه چاه مناسب شرب شناسایی و برای استفاده از مواقع اضطراری 
لوله گذاری شده است.وی با اشاره به برخورداری حدود ۹۷ درصد از جمعیت استان از 
نعمت گاز،  تصریح کرد: در حال حاضر تمام شهرها و 84 درصد از جمعیت روستایی 
استان از نعمت گاز برخوردار هستند.وی افزود: در سه ماهه نخست امسال کلنگ 

عملیات اجرایی گازرسانی به روستاهای دهستان میانکوه مهریز به زمین زده شده و 
به زودی نیز عملیات اجرایی دهستان شیرکوه تفت و دهستان جلگه در بهاباد نیز آغاز 
خواهد شد.صادقیان در حوزه میراث فرهنگی نیز با اشاره به تهیه 22۰ پرونده ثبت ملی 
بناهای تاریخی استان در سال گذشته، گفت: برای امسال نیز تاکنون 68 اثر برای ثبت 
ملی شناسایی شده و 16 مورد نز مستندسازی شده است.وی همچنین از در دستور 
کار بودن مرمت 16۵ اثر تاریخی استان برای امسال، گفت: در حوزه سرمایه گذاری نیز 
بخش خصوصی در قبال 2۷ طرح گردشگری به ارزش سرمایه گذاری 18 میلیارد تومان 

اعلام آمادگی کرده است.
این مسئول به اقدامات صورت گرفته و در دستور کار استان در حوزه  راه ها نیز 
اشاره و تصریح کرد: مهمترین طرح در این حوزه ساخت آزادراه تهران - بندرعباس 
که 2۷۰ کیلومتر آن در حوزه جغرافیایی استان است، می باشد که در سه فاز 
نایین - اردکان، اردکان - مهریز و مهریز - انار تعریف شده و در دست اقدام است.
راه  کیلومتر  امسال همچنین ساخت 2۷  اول  ماهه  به گفته وی، در سه 
مشارکتی روستایی در استان ایجاد شده و ادامه روکش آسفالت راه زرند - بافق، 
12 کیلومتر راه یزد - طبس، قطعه نهایی راه یزد - بافق، نیز عملیات اجرایی 
کمربندی جنوب شرقی خاتم و محور اسفندمآباد - صفاشهر در ابرکوه را نیز در 

دستور کار داریم.

دربازدید معاون وزیر راه وشهرسازي از پروژه هاي راهسازي استان اصفهان اعلام کرد:

اعتبار 60 ميليارد توماني جهت محور پيامبر اعظم در دولت آباد

یزد در حال نقشه چينی برای خالی کردن آب ژرف خود


